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Commissie 1 
 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 1.  Deze vindt plaats op woensdag 27 
september 2017 om  ongeveer  20:00  uur  aansluitend op de vergadering AGB in zaal ’t Hert van 
het Stadskantoor. 
 
Agenda: 
- Goedkeuring verslag vorige vergadering 
- Programma pop-up Europa 
- Wintersalon 
- Vragen raadslid Paul Meeus: 

Wintersalon 
     - Stand van zaken 
     - Chronologisch overzicht sinds 29 augustus 
     - Inhoudelijke duiding bij het concept 

- Politiepost turnhout 
- Vragen van raadslid Paul Meeus: 

1. (Voorlopige) parkeerproblematiek Begijnhof: processen-verbaal/boetes op het Beggaplein 
2. Brandweer Turnhout 
Sinds de hervorming van de brandweerzone is er ongeveer drie jaar verstreken. 
     - Is het kader in de brandweer te Turnhout even groot gebleven (vrijwilligers/beroeps)? Zijn er  
       verschuivingen geweest? 
     - Is de hiërarchische positie (organogram) van de zoneleiding inmiddels 'genormaliseerd'? 
     - Zijn er sinds de hervorming tuchtmaatregelen/-straffen uitgevaardigd in het korps? Zo ja welke?  
       (eventueel te behandelen in besloten zitting) 
     - Is er een zonaal beleidsplan uitgewerkt en ter beschikking? 
     - Is er ondertussen een gedetailleerd arbeidsreglement ter beschikking van het personeel? 
     - Is er een groter of kleiner ziekteverzuim sinds de herstructurering? 
     - Is de operationaliteit van het korps maximaal? Hoeveel personen moeten steeds in de kazerne  
       zijn? Hoeveel personen zijn altijd oproepbaar? Klopt het dat er geregeld een ziekenwagen buiten  
       dienst wordt gezet omdat er te weinig personeel op de dienst aanwezig is tijdens een  



       interventie?  
     - Hoe verloopt de samenwerking met de andere korpsen van de zone? 

- Punten agenda gemeenteraad 
- Uit het college 
- Vaira 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Peter Roes 
Commissievoorzitter 
 
 
 
 


